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Kommunen hälsade oss välkomna

Vi började med att be Åke Sjöberg att komma till något av våra 
månadsmöten, preliminärt 22 september 2020 och informera om vad som 
händer i Leksand

Åke redovisade Leksands kommuns Vision 2025 inför oss och som handlade
om hur kommunen ska kunna växa till 18000 innevånare. Visionen beskriver 
kommande investeringar avseende bostadsområden, utbyggnad av 
Samilsdalskolan med ny sporthall, utveckling av industriområden både i 
Leksand och Insjön, Noretutveckling, framförallt att få till anpassning till 
butiker så att alla kategorier av människor tar sig fram. Utbyggnad av vatten 
o avlopp samt kommande väginvesteringar. Vision 2025 finns redovisad på 
kommunens hemsida.
Genomförande av detaljplanen för Moskogslänken samt genomförande av 
ny Översiktsplan 2022 för Leksand.
Övriga frågor som togs upp, ny väg mellan Siljansvägen över Käringbergets 
till Limhagen.
Övergångsställena i Sijansvägen.
Industriområdet Limhagen.
Anslutningarna till Rv 70.
Noret
ICA
Broutredning 2020 (bron förväntas ha en teknisk livslängd på 30 år)
Lägesrapport vägföreningarna, Djura, Insjön/Sätra, Sör Rälta och 
Romma/Tibble.
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